

新闻文告 PRESS RELEASE

From 新加坡书法家协会 Chinese Calligraphy Society of Singapore

新加坡 187952 邮区, 滑铁卢街 48 号。电话: (65) 6337 7753 传真: (65) 6337 7756
48 Waterloo Street, Singapore 187952. Tel:(65)6337 7753 Fax:(65)6337 7756

日期 DATE:10/03/2019

列号 REF:030619

新加坡书法中心招收 六月假期少儿书法班学员



新加坡书法中心为配合学校六月假期的来临, 特别开办少儿假期书法班, 由 2019 年 06 月 03 日 (一) 至 08 日 (六), 约请女书法家高桂女士指导。该课程共有两班, 即早上 9 时至 11 时; 11 时 05 分至下午 1 时 05 分, 每次 2 小时, 五堂课学费 \$100 元, 有意报读之学员, 请即向该中心办公厅报名。

少儿书法班学员每班维持在 15 名左右, 学员都在冷气讲堂上课, 纸张、墨汁、纸镇、毡布等由书法中心提供, 不另收费。

新加坡书法中心座落于小坡滑铁卢街 48 号 (48 Waterloo Street Singapore 187952), 电话: 6337 7753, 办公时间: 上午 9 时至下午 6 时。

PRESS RELEASE

REGISTRATION IS NOW OPEN FOR CHILDREN'S HOLIDAYS CHINESE CALLIGRAPHY CLASSES

The Singapore Calligraphy Centre, in conjunction with the Chinese Calligraphy Society of Singapore, is organizing a special holiday Chinese calligraphy programme for children during the school holidays. We have invited Ms. Gao Gui as the programme lecturer.

There will be two classes, both to be held from **03rd (Mon) - 08th (Sat) JUNE 2019**. Classes will be from 9am to 11am and 11.05am to 1.05pm. The duration of each lesson is 2 hours. The cost of 5 lessons is \$100. Please register now!

The enrolment for each class will be approximately 15 students. Classes will be conducted in air-conditioned rooms. Paper, ink, paper pad and cloth will be provided by the Centre at no extra charge.

The Calligraphy Centre is located at 48 Waterloo Street, Singapore 187952. The telephone number is 6337 7753 and the office hours are from 9.00am-6.00pm.

新加坡书法中心 启
Singapore Calligraphy Centre